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Z Á P I S N I C A 
č. 4/2022 

zo zasadnutia výboru MsO SRZ Partizánske 
zo dňa 30.6.2022 

  
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program: 

1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľa 
2. Odsúhlasenie programu zasadnutia 
3. Kontrola uznesení z posledného ZV 
4. Vyhodnotenie pretekov Baťovianska muška a Baťovianska 24-ka (parkovanie áut) 
5. Aktuálna sprava hospodára (zarybňovacia komisia, objednávka rýb, najbližšie 

zarybňovanie, odpoveď rupín, podpora primátora, hosťovačky, prístup do 
hospodárskych priestorov, evidencia zapožičiavania) 

6. Finančná situácia (zaúčtovanie 1.Q, SW finančný kontroling, plnenie rozpočtu 
2022, vyúčtovanie služobných výdajov) 

7. Oprava OR Nedanovce 
8. Komunikácia (web, FB, email, whatsApp) 
9. Diskusia 
10. Revízia stavu majetku a inventarizácia v búdach č. 2 a č. 3 
11. Záver 

 

PRIEBEH:  
 
Zasadnutie výboru ZO sa konalo v priestoroch VN Partizánske pri budove č. 3. 
 

V úvode zasadnutia výboru ZO vystúpil Oliver Velšic. Poďakoval všetkým prítomným za 
spoluprácu a vzdal sa funkcie člena výboru v MsO SRZ Partizánske a odovzdal 3 sady kľúčov (2x svoje 
a 1 sadu od Ing. Milana Kadnára). Následne opustil miesto konania výboru ZO. 
 
 
Bod č. 1  
Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľ 
Prítomných privítal predseda MsO SRZ Partizánske a zahájil schôdzu. 
Následne vybor poveril ako zapisovateľa zápisnice tajomníka ZO a overením zápisnice predsedu KK 
Martina Špirku.  
 
 
Bod č. 2  
Odsúhlasenie programu zasadnutia 
Predseda MsO SRZ Partizánske oboznámil prítomných s programom schôdze a dal o programe 
hlasovať. 
 
Hlasovanie:  Za – 10                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Program schôdze bol schválený. 
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Bod č. 3 
Kontrola uznesení z posledného ZV  
Tajomník predniesol zoznam úloh z predchádzajúcej schôdze a vyzval zodpovedných, aby sa k úlohám 
vyjadrili a to nasledovne: 

- spracovať a umiestniť informačnú tabuľu na OR Nedanovce v znení „Oblasť je monitorovaná 
kamerovým systémom z dôvodu častého znečistenia.“ 
Z: Vladimír Marko    T: 30.06.2022 
Úloha nebola splnená – bude splnená neskôr 
 

- spracovať oznam na našej internetovej stránke o výluke chytania v súvislosti s pretekom 
„Baťovianska muška“. 
Z: Ing. Mário Podmaník  T: do začiatku preteku 
Úloha bola splnená. 
 

- zistiť, či bude mať Michal Smatana záujem o funkciu člena v zarybňovacej komisie ZO. 
Z: Ľubomír Belis ml.  T: 30.06.2022 
Michal Smatana prejavil záujem o spoluprácu v zarybňovacej komisii ZO. 
Úloha bola splnená. 
 

- zabezpečiť predaj hosťovacích povolení na revíry MsO SRZ Partizánske v rybárskych 
predajniach v Partizánskom (Krupička, Smatana). 
Z: Ľubomír Belis ml.  T: 30.06.2022 
Úloha bola splnená. 
 

- zabezpečiť renováciu malej pečiatky č. 2 a vydanie ďalších šesť kusov malých pečiatok s číslom 
4 – 9.  
Z: Štefan Kohýľ  T: 30.06.2022 
    Ing. Ľubomír Belis 
Úloha bola splnená. 
 

- zabezpečiť zaslanie žiadosti oblastnému ichtyológovi o stanovenie minimálnej a maximálnej 
lovnej miery pri kaprovi rybničnom (45 cm a 70 cm) a pri pstruhovi potočnom minimálna lovná 
miera 30 cm na revíroch MsO SRZ Partizánske. 
Z:  Ing. Ľubomír Belis  T: 31.05.2022 
Úloha bola splnená. 
 

- zabezpečiť vyžiadanie a skompletovanie čísel účtov od členov, ktorí si budú požadovať úhradu 
svojich služobných výdavkov z bežného účtu ZO. 
Z: Ing. Mário Podmaník  T: 30.06.2022 
Úloha bola splnená. 

 
 
Bod č. 4 
Vyhodnotenie pretekov Baťovianska muška a Baťovianska 24-ka (parkovanie áut) 

Predseda informoval a zároveň vyhodnotil preteky Baťovianska muška. Osobitne poďakoval 
Martinovi Špirkovi, ktorý sa umiestnil na treťom mieste. 

Bc. Trojan informoval o priebehu pretekov Baťovianska 24-ka. 
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Predseda upozornil, že pred pretokom Baťovianska 24-ka vznikol problém s parkovaním vozidiel. Na 
základe uvedeného predsedníctvo ZO predbežne odsúhlasilo požadovaný spôsobom parkovania. 
Následne dal hlasovať – umožnenie pretekárom parkovanie vozidla za pretekárskym štandom v areály 
VN Partizánske v miestach, kde to bolo priestorovo možné: 
 
Hlasovanie:  Za – 10                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor ZO odhlasoval a potvrdil možnosť parkovania vozidiel počas pretekov za pretekárskym 
v priestoroch VN Partizánske. 
 

Bolo dohodnuté, že tajomník ZO poskytne Štefanovi Kohýlovi fotografický materiál, ktorý bol 
vyhotovený z pretekov Baťovianska 24-ka. 

 
 
 
Bod č. 5 
Aktuálna správa hospodára (zarybňovacia komisia, objednávka rýb, najbližšie zarybňovanie, 
odpoveď rupín, podpora primátora, hosťovačky, prístup do hospodárskych priestorov, evidencia 
zapožičiavania). 
Hlavný hospodár informoval: 

- Michal Smatana súhlasil s členstvom v zarybňovacej komisii ZO, 
- jesenná násada rýb je zabezpečená, 
- dnes (30.6.) bolo vykonané zarybňovanie – 5000ks lipňa (rýchlený) do Nitrice,  
- bola zabezpečená a odoslaná odpoveď do Prievidze ohľadom použitia rupínu v roku 2019, 
- predaj hosťovačiek cez rybárske predajne od 1.7. je zabezpečený. 

 
Kľúče od hospodárskych budov na VN Partizánske budú mať hlavný hospodár, Peter Hazucha 

a Jozef Habala. 
 
Hlasovanie:  Za – 10                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil, aby kľúče od hospodárskych budov na VN Partizánske mali hlavný hospodár, Peter 
Hazucha a Jozef Habala. 
 

Kľúče od hospodárskej budovy na Štrkovisku Žabokreky n/Nitrou budú mať hlavný hospodár  
a Jozef Habala. 
 
Hlasovanie:  Za – 10                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil, aby kľúče od hospodárskej budovy na Štrkovisku Žabokreky n/Nitrou mali hlavný 
hospodár a Jozef Habala. 
 

Výbor ZO vzal na vedomie, že o prístrešok na VN Veľké Uherce, tak ako doposiaľ, sa bude starať 
hlavný hospodár, osobitne ohľadom zapožičiavania tejto stavby rybárskej verejnosti. 
 

Preberanie a odovzdávanie kľúčov od prístrešku v pracovných dňoch a hodinách sa bude 
vykonávať aj na recepcii fi. TOMA (oplatkáreň). Hlavný hospodár a majiteľ firmy Anton Toma 
zabezpečia výdaj kľúčov a budú vzájomne koordinovať uvedenú činnosť. 
 
Hlasovanie:  Za – 10                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
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Výbor schválil, aby preberanie a odovzdávanie kľúčov od prístrešku na VN Veľké Uherce sa 
zabezpečoval vo fi. TOMA na recepcii v pracovných dňoch a hodinách. 
 
Predseda: 

- bude potrebné prehodnotiť stav prístrešku na VN Veľké Uherce, bude potrebná investícia do 
budovy (napríklad lakovanie). S uvedeným súhlasili aj ostatní členovia výboru a tejto 
problematike sa budeme venovať v budúcnosti, 

- upozornil hlavného hospodára a osoby zodpovedné za organizáciu brigád na dôslednú 
organizáciu tejto činnosti so zameraním sa na kontrolu brigádnickej činnosti, výdaj materiálu, 
dôslednú kontrolu PHM (hlavne ak je potrebná zmes napr. krovinorezy!!!), zodpovednosť za 
výkon brigádnickej činnosti preberá organizátor brigády, 

- závady a údržba krovinorezov riešiť cez autorizovaných opravcov, 
- dostali sme finančnú pomoc od primátora mesta Partizánske vo výške 4000 eur – na 

zarybnenie – táto suma sa musí použiť výhradne na zarybnenie. 
 

Hlavný hospodár navrhol vykonať „pracovné stretnutie“ členov výboru a prípadne iných členov 
ZO v prístrešku na VN Partizánske. Bol predbežne dohodnutý termín na 12-14.8.2022. 
 

Hlavný hospodár navrhol, aby sa zriadila „Kniha preberania materiálu“ na VN Partizánske 
v budove č. 1, ktorá sa bude využívať na zapisovanie vydaného a prijatého materiálu. Túto úlohu 
zároveň zabezpečí hlavný hospodár. 
 
Hlasovanie:  Za – 10                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil, aby sa zriadila kniha výdaja a preberania materiálu na VN Partizánske v budove č. 1. 
 

Hlavný hospodár upozornil, že sme dostali finančnú pomoc od mesta Partizánske vo výške 
4000 eur na zarybnenie. V tejto súvislosti bolo určené, aby zarybňovacia komisia pripravila návrh 
zarybnenia najmä ohľadom pstruha a kapra do najbližšieho výboru ZO. 
 
 
Bod č. 6 
Finančná situácia (zaúčtovanie 1.Q, SW finančný kontroling, plnenie rozpočtu 2022, vyúčtovanie 
služobných výdajov). 
 
Fyzická evidencia účtovných dokladov – o príjmoch a výdavkoch je vedená priebežne a je zaznamenávaná aj 
elektronicky pomocou počítačového programu „RQ Money“ a taktiež paralelne spolu s nahrávaním 
skenovaných kópií dokladov v evidenčnom systéme „Rybár“. 
 
Stav finančných prostriedkov: 
Stav finančných prostriedkov na bežnom účte ku dňu 31.06.2022 – 148.835,25 EUR 
Stav finančných prostriedkov v hotovosti v pokladni ku 31.06.2022 – 1.341,86 EUR 
 
Plnenie schváleného finančného plánu na rok 2022: 
Príjmy (plán na rok 2022 – 80.000 EUR) : 
Celkové príjmy za 1. ½ rok boli vo výške – 91.309,58 EUR  
v hlavnom členení: 

- z predaja členských známok, povoleniek a zarybňovacie poplatky (v čistom) – 83.312.,47 EUR 
- prijaté dotácie, sponzorské a dary - 6.088,11 EUR 
- štartovné preteky Bager, Baťovianska 24 – 1.839,00 EUR 

 



Strana 5 z 8  

Výdavky (plán na rok 2022 – 80.000 EUR) : 
Celkové výdavky za 1. ½ rok boli vo výške – 46.224,06 EUR 
v hlavnom členení: 

- nákup násad – 26.980,00 EUR 
- nákup majetku – 8.767,58 EUR 
- cestovné a PHM – 2.339,02 EUR 
- réžia, služby, bankové poplatky, vecné ceny na preteky, ostatné - 8.137,46 EUR 

 
Z uvedeného môžeme konštatovať, že príjmovú časť rozpočtu na rok 2022 sa nám podarilo naplniť, ba aj 
prekročiť, už v prvom polroku 2022. 
Výdavková časť rozpočtu nie je zatiaľ naplnená hlavne z dôvodu budúcich očakávaných výdavkov v 2. ½ roku 
2022 – a to hlavne na nákup jesenných zarybňovacích násad. 
 
Bod č. 7 
Oprava OR Nedanovce. 
Vladimír Marko: 

- informoval, že bola vykonaná oprava na OR Nedanovce bez závad a všetko je opravené a v 
poriadku, 

- informoval, že v tejto súvislosti príde faktúra vo výške do 600 eur. 
Predseda dal hlasovať o odsúhlasení faktúry za práce na odstránení havarijného stavu a vykonanie 
spevnenia OR Nedanovce. 
 
Hlasovanie:  Za – 10                        Proti – 0                   Zdržal sa – 0 
Výbor ZO odsúhlasil faktúru vo výške 600 Eur na odstránenie havarijného stavu a vykonanie spevnenia 
hrádze na OR Nedanovce. 
 
 
Bod č. 8 
Komunikácia (web, FB, email, whatsApp). 
 
Facebook: 
MsO SRZ Partizánske – prístup na stránku má Mário Obert, Ing. Peter Magdolen, Ing. Mário Podmaník 
VN Veľké Uherce – správu stránky má Ľubomír Belis (HH), potrebné pridať Mária Oberta 
 
www.srzpartizanske.sk – prístup má Ing. Ľubomír Belis (správca), Ing. Mário Podmaník (správca), 

Štefan Kohýl  (športová činnosť), Mário Obert (brigádnická činnosť) 
 
Whats up – prebieha komunikácia členov predsedníctva, rieši sa komunikácia tajomníka na tejto 

platforme. 
 
 
Bod č. 9 
Diskusia 
Tajomník: 

- predložil zoznam osôb – nových členov našej OZ  a dal odsúhlasiť v zmysle Stanov SRZ  ich 
príjem do našej OZ: 

 
             Hlasovanie:        Za – 10                      Proti – 0                            Zdržal sa – 0 
             Výbor odsúhlasil nových členov našej OZ podľa priloženého zoznamu. 
 
Hlavný hospodár: 
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- informoval, že náš člen, ktorý bol zaistení na VN Partizánske pri love v dobe hájenia, jeho 
spisový materiál bude zaslaný na našu organizáciu na disciplinárne konanie, nakoľko sa 
nejedná o trestný čin pytliactva, 

- predaj hosťovačiek pre nečlenov SRZ schvaľuje predsedníctvo ZO a tieto povolenia sa 
nepredávajú v rybárskych predajniach.  Takéto povolenia predáva hlavný hospodár a tento 
navrhol, aby ich mohol predávať aj Jozef Habala, 

 
             Hlasovanie:        Za – 10                      Proti – 0                            Zdržal sa – 0 
             Výbor odsúhlasil, aby hosťovacie povolenia pre nečlenov SRZ predával Jozef Habala. 
 
Jozef Habala: 

- informoval, že sa členovia pýtajú, či budú vykonané preteky detí na jeseň na Štrkovisku 
Žabokreky n/Nitrou. Predseda navrhol, že sa výbor ZO bude zapodievať s myšlienkou 
zorganizovať detské preteky na budúci rok na Štrkovisku v Žabokrekoch n/N vo 
víkendovej kombinácii s hlavnými pretekmi na Bagri (synergia logistiky, nákupov,...) a o tomto 
sa bude rozhodovať neskôr, keď to bude aktuálne. V tomto roku sa už preteky organizovať 
nebudú. 

 
Ing. Peter Magdolen: 

- informoval sa v akom stave je budova na Štrkovisku v Žabokrekoch n/N – budova je v našom 
vlastníctve, nie je tam zapojená elektrika, sú potrebné ďalšie investície na to, aby sa mohla 
využívať. Bude potrebné vykonať prehliadku budovy na mieste a následne rozhodnúť 
o ďalšom postupe. 

 
Predseda: 

- žiadal o preverenie obsahu kúpno – predajnej zmluvy ohľadom budovy na Štrkovisku 
v Žabokrekoch n/N. 

 
 
Bod č. 10  
Revízia stavu majetku a inventarizácia v búdach č. 2 a č. 3 
 
Členovia výboru vykonali revíziu obsahu búd c.2 a č.3 a zhodli sa na nasledovnom postupe: 
 
Búda B2 

- Úplné vypratanie priestoru B2 
- Realizovane formou brigády (v sobotu 6.8.2022) 
- Všetky štandové čísla z B2 presunúť do B1 
- Chladničku a drobné zachovalé/použiteľne predmety a rôzne čistiace prostriedky 

presunúť do B1 
- Ostatný nábytok a staré predmety vypratať naložiť do auta a zlikvidovať v zbernom 

dvore (vybavil TT) 
- Tým je B2 pripravená na opravu 
- JH vykoná sondážne vrty dosky a do najbližšieho zasadnutia výboru pripraví cenovú 

ponuku 
-  tajomník vyradí zlikvidovaný majetok v zoznam inventáru 

 
Búda B3 

- čiastočne vypratanie priestoru B3 
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- Starý drevený nábytok, klincovane stoly a lavice – vypratať, naložiť do auta a 
zlikvidovať v zbernom dvore 

- Ďalším krokom bude zrejme zavedenie/obnovenie prívodu elektriky (???) 
 

Štandové čísla 
- JH prinesie čísla zo Žabokriek do B1 
- po skompletovani všetkých čísel v B1 sa rozhodneme, ci z toho vieme vyskladať jednu 

funkčnú sadu alebo dáme vyrobiť novu 
- kompletná sada čísel podľa dohody ma byt v pocte 150 
- ak sa rozhodneme pre obnovu, bude realizovane formou brigády (vyčistenie,  

vybrúsenie, náter a namaľovanie čísel) 
 
Inventarizácia nebola pre krátkosť času uskutočnená, bude vykonaná v jesennom období. 
 
Bod č. 11  
Záver:  
 
Uznesenie:  
Výbor berie na vedomie:  

- vzdanie sa funkcie člena výboru ZO p. Olivera Velšica, 
- stav plnenia úloh z predchádzajúceho zasadnutia výboru, 
- vyhodnotenie pretekov Baťovianska muška a Baťovianska 24-ka, 
- súhlas Michala Smatanu s členstvom v zarybňovacej komisii ZO, 
- informáciu - o prístrešok na VN Veľké Uherce, tak ako doposiaľ, sa bude starať hlavný 

hospodár, 
- informáciu o prijatí finančného príspevku vo výške 4000 eur od mesta Partizánske na 

zarybnenie, 
- termín vykonania „pracovného stretnutia“ členov výboru a prípadne iných členov ZO 

v prístrešku na VN Veľké Uherce na 12-14.8.2022, 
- informáciu o finančnej situácii - zaúčtovanie 1.Q, SW finančný kontroling, plnenie rozpočtu 

2022, vyúčtovanie služobných výdajov, 
- možnosť zorganizovať detské preteky na budúci rok na Štrkovisku v Žabokrekoch n/N. 

 
Výbor schvaľuje:  

- možnosť parkovania vozidiel počas pretekov Baťovianska 24-ka v priestoroch VN Partizánske, 
- kľúče od hospodárskych budov na VN Partizánske budú mať hlavný hospodár, Peter Hazucha 

a Jozef Habala, 
- kľúče od hospodárskej budovy na Štrkovisku Žabokreky n/Nitrou budú mať hlavný hospodár 

a Jozef Habala, 
- preberanie a odovzdávanie kľúčov od prístrešku na VN Veľké Uherce vo fi. TOMA na recepcii 

v pracovných dňoch a hodinách, 
- zriadenie knihy výdaja a preberania materiálu na VN Partizánske v budove č. 1, 
- faktúru vo výške 600 Eur na odstránenie havarijného stavu a vykonanie spevnenia hrádze na 

OR Nedanovce, 
- prijatie a odsúhlasenie nových členov našej ZO podľa priloženého zoznamu, 
- Jozefa Habalu na predaj hosťovacích povolení pre nečlenov SRZ. 
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Výbor ukladá: 
- spracovať a umiestniť informačnú tabuľu na OR Nedanovce v znení „Oblasť je monitorovaná 

kamerovým systémom z dôvodu častého znečistenia.“ 
Z: Vladimír Marko    T: 31.07.2022 

- poskytnúť Štefanovi Kohýľovi fotografický materiál, ktorý bol vyhotovený z pretekov 
Baťovianska 24-ka. 
Z:  Ing. Ľubomír Belis  T: 31.07.2022 

- zriadenie „Knihy preberania materiálu“ na VN Partizánske v budove č. 1, ktorá sa bude 
využívať na zapisovanie vydaného a prijatého materiálu.  
Z: Ľubomír Belis ml.   T: 31.8.2022 

- zarybňovacej komisii spracovať návrh jesenného zarybnenia najmä ohľadom pstruha a kapra. 
Z: Ľubomír Belis ml.   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

- preverenie obsahu kúpno – predajnej zmluvy ohľadom budovy na Štrkovisku v Žabokrekoch 
n/N  a informovanie členov výboru ZO. 
Z: štatutári ZO   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

 
 
Ing. Mário Podmaník poďakoval prítomným za aktívny prístup a ukončil zasadnutie výboru.  
  
 
  
Zapísal:     Ing. Ľubomír Belis            Ing. Mário Podmaník  
               tajomník              predseda   
 
 
Overil vedúci Kontrolnej komisie MsO SRZ Partizánske: 
 
  
    Martin Špirko 


